

保良局唐乃勤初中書院

2026-27 年度 中一候補學位申請須知

1. 學生可於 2026 年 7 月 7 日(二)起，自行於本校網頁下載中一候補學位申請表 (2026-27 年度)。申請表亦可在本校正門詢問處索取。
2. 學生填妥申請表格後可交回本校，而暫不作處理。
3. 請連同以下文件一併繳交：
 - (1) 香港身分證(副本)
 - (2) 小五及小六成績報告表(副本)
 - (3) 護照相片 1 張 **請於相片背後寫上姓名**
 - (4) 獎項證明(副本) + 課外活動證明(副本) [五頁紙以內]。
4. 7 月 7 日起，如本校有中一學位，會篩選有關表格，合則約見。
5. 如成功，本校職員會致電通知。未收到電話通知者，會自動落入候補名單。

Po Leung Kuk Tong Nai Kan Junior Secondary College

Reminder: Application for Form 1 Places after the Release of SSPA Results for

2026-27 Academic Year

1. Application forms for S.1 Placement (Year 2026/27) can be downloaded from the school website starting from 7th July 2026 (Tuesday). Applicants can also get the forms at the school lobby.
2. Completed forms should be submitted to the school general office. All applications will not be processed at the moment.
3. The following documents should be submitted with the completed application form:
 - (1) A Copy of Hong Kong Identity Card
 - (2) Copies of the School Reports for Primary 5 and 6
 - (3) 1 Passport photo ** Please write your name on the back of the photo**
 - (4) Copies of certificates of awards + supporting documents on participation in extra-curricular activities (within 5 pages)
4. Starting from 7th July, if there are S1 vacancies in our school, relevant forms will be screened, and eligible applicants will be invited for an interview.
5. Successful applications will be informed by phone. Others will be on the waiting list.